



# Women's Sabre HP Training Camp – 2018, December 6-9

## Camp d'entraînement HP Sabre Dame – du 6 au 9 décembre 2018

### INSQ-Montréal

La Fédération Canadienne d'Éscrime organise le camp d'entraînement senior Haute Performance de sabre dame du jeudi 6 décembre au dimanche 9 décembre 2018

The Canadian Fencing Federation organize the Senior Sabre's Epee HP training camp. It will be held at the INSQ, Montreal, 2018, December 6 to 9.



**Coaches / Entraîneurs :** Mtr Gilbert Gélinas – Mtr Christian Peeters – Mtr Bastien Clogenson

#### Horaires / Schedule

December 6th: 2:00pm-5:00pm; 7:00pm-9:00pm

December 7<sup>th</sup>: 10:00am – 12:00pm; 2:00pm – 4:30pm

December 8<sup>th</sup>: 9:00am – 12:00pm; 2:00pm – 5:00pm

December 9th: 10:00am – 11:30am; 1:30pm- 4:00pm (HP competition)

Pendant ce camp, sera organisée une compétition qui comptera pour le classement HP senior et junior. La formule sera à la discrétion de l'entraîneur national.

During this training camp, there will be a competition who count on the Senior and Junior HP ranking. The format of the competition will be decided by the national coach.

#### Lieu / Venue

Centre National, Institut National du Sport du Québec  
4141 av Pierre de Coubertin, H1V 3N7  
Montréal, QC

#### Hébergement / Accommodation

Universel Hotel  
5000 Rue Sherbrooke E, Montréal, QC H1V 1A1

#### Frais / Fees

Ce camp d'entraînement est **gratuit pour les athlètes inscrits sur le PHP**. Pour les athlètes non inscrits sur le PHP, les frais sont de 200\$.

Il est **obligatoire** pour tous les athlètes qui veulent se sélectionner sur une des Équipes Nationales (cadet – Junior – Senior).

This training camp is **free for athletes registered on the HPP**. For athletes who are not registered in the HPP, the fees are 200\$

This is a **mandatory** training camp for athletes who want to be selected in the National Team (cadet – Junior – Senior)

#### Contact

Benjamin Mañano  
Directeur Haute Performance – Escrime Canada / Hight Performance Director – Fencing Canada  
613 518 7318 ext: 2254  
[hpd@fencing.ca](mailto:hpd@fencing.ca)